
Da jeg er så heldig at være blevet HELT røgfri efter brug af e-cigaretter og faktisk næsten også er 

nikotinfri (nede på ca 3-5 mg.) frygter jeg at dette lovforslag kommer igennem med de økonomiske 

konsekvenser for forhandlerne, der betyde at det bliver umuligt at fortsætte salg af de produkter jeg 

og andre har brug for, til at fuldende stoppet af en nikotin afhængighed. 

Jeg har flere gange forsøgt rygestop. Men da jeg lider af flere psykiske diagnoser har det været 

næsten umuligt for mig at fastholde. 

Nu har jeg endelig haft mulighed for at trappe ud af min afhængighed i mit egen tempo og jeg ser 

en stor forskel i min fysiske tilstand efter en år uden tobak. 

Håber ikke at de høje afgifter på forhandling og de strenge krav til udstyret skal ødelægge en 

næsten vundet kamp for mig. 
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